
 
 

 

 

25.juli 2017 

 

 

I henhold til § 37 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

1. Hvor mange bliver færdig med deres uddannelse i kunstskolen i disse dage? 

2. Hvor mange søger om optagelse i kunstskolen om året? Hvor mange af disse 

bliver optaget? 

3. Hvad er begrundelserne for dem der ikke optages? 

4. Med hensyn til optagne elever, har skolen nok boliger og muligheder? 

5. Har Naalakkersuisut planer om at skulle optage så mange som muligt i kunst-

skolen? Vil man tilpasse undervisningslokaler ved at udvide disse?  

 

(Medlem af Inatsisartut Debora Kleist, Inuit Ataqatigiit) 

 

 

Begrundelse: 

 

Kunstskolen blev oprettet for mange år tilbage og vi hører at der stilles spørgsmålstegn ved 

kunstskolens bygningsfaciliteter og om den opfylder behovene. 

 

Ligeledes ønsker jeg at få oplyst om antal elever der optages er faldende eller om elevtallet 

kan udvides. 

 

Med hensyn til skolens lokalefaciliteter og udstyr, så er det som om at man kan forestille sig at 

disse kan forbedres fremadrettet, således for at opnå at de unge kan få passende vilkår i kul-

tur- og kunstverdenen. 

 

Jeg ønsker at få svar inden 10 arbejdsdage. 

 

 

 


